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Protokół nr XLVI/18 

 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 27 czerwca 2018 r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 16:00 do około 17:25. 

 

1. 

 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Pan Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu, Burmistrza Pana Pawła Wójcika oraz mieszkańców 

miasta i gminy Chmielnik. 

 

Lista obecności sołtysów na XLVI sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 27 czerwca 2018 r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 14 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Nieobecna w tym czasie była radna Anita Jabłońska. 

W czasie obrad na sesję przybyła radna Anita Jabłońska. 

Ostatecznie w sesji brało udział 15 radnych. 

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu z XLV sesji 

 

Protokół z XLV sesji został przyjęty jednogłośnie, 14 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

Protokół z XLVI sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej i Tomasza Biernackiego – naczelnika Wydziału Administracji i Promocji. 

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XLVI sesji 

 

Proponowany porządek obrad XLVI sesji został przyjęty jednogłośnie. 14 głosów ZA. Nie 

wniesiono uwag i poprawek. 

 

W tym momencie na salę obrad weszła radna Anita Jabłońska – od tej pory w obradach brało 

udział 15 radnych. 
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2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Na początku swojego sprawozdania burmistrz poinformował, żeby jak najszybciej zgłaszać 

szkody wyrządzone przez suszę do Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

Została w związku z tym powołana komisja do spraw szacowania tych szkód, a czas na ich 

zgłaszanie jest do 6 lipca.  

Jeżeli chodzi o sprawy związane z inwestycjami, to podpisana została umowa na budowę 

świetlicy wiejskiej w Ługach o wartości około 800 tys. zł, a termin zakończenia to 20 maja 

2019 r. 30 maja podpisana została umowa na remont i przebudowę dwóch odcinków dróg 

(Suchowola – Kolonia Suchowolska II - Ługi) o wartości około 450 tys. zł (środki przyznane 

ze środków na usuwanie skutków klęsk żywiołowych), termin zakończenia to październik br. 

Przeprowadzone zostało postępowanie przetargowe na zakup i dostawę autobusu szkolnego, 

wpłynęła 1 oferta na kwotę 789 tys. zł (300 tys. zł na ten cel zostało pozyskane z rezerwy 

budżetu państwa). Ogłoszone zostało postępowanie i podpisana została już umowa na 

wykonanie projektów dotyczących przebudowy, rozbudowy, zmiany sposobu użytkowania 

świetlicy wiejskiej w Jasieniu (do końca listopada dokumentacja ma być gotowa). W wyniku 

naboru wniosków o udzielenie dotacji celowej na realizację zadania w zakresie poprawy 

infrastruktury społecznej w miejscowości Śladków Duży wpłynęła jedna oferta i kwotę 

dofinansowania 400 tys. zł do realizacji otrzymał Caritas Diecezji Kieleckiej.  

Niestety dwa przetargi musiały zostać unieważnione. Pierwszy na dostawę i montaż instalacji 

solarnych i fotowoltaicznych oraz drugi na modernizację oświetlenia. Powodem 

unieważnienia był bardzo wysoki koszt ofert. Przetargi zostaną ogłoszone ponownie  

z nadzieją, że oferty nie będą przekraczały możliwości finansowych Gminy.  

22 czerwca wmurowana została kapsuła czasu i poświęcony plac budowy szkoły  

w Piotrkowicach. 27 maja promocja Chmielnika na Świętym Krzyżu podczas Jarmarku 

Świętokrzyskiego. 9 czerwca odbyła się uroczystość 50 – lecia powstania OSP Suliszów 

połączona z Gminnym Świętem Strażaka. 16 – 17 czerwca odbyło się największe w naszej 

gminie wydarzenie kulturalne czyli Festiwal Dni Kultur. 24 czerwca w Śladkowie Małym 

odbyły się Gminne Zawody Sportowo – Pożarnicze.       

W najbliższym czasie rozpocznie się „sportowy lipiec” organizowany przez Chmielnickie 

Centrum Kultury. 2 – 3 lipca do Chmielnika przyjedzie „Naukobus” czyli Centrum Nauki 

Kopernik. 3 lipca będą robione bezpłatne badania dla kobiet przez Świętokrzyskie Centrum 

Onkologii (na parkingu przy szkole podstawowej w Chmielniku). 7 lipca na Rynku  

w Chmielniku będzie można oddać krew.     

 

Renata Nowak Dyrektor Szkoły Podstawowej w Chmielniku powiedziała, że w niedzielę  

24 czerwca odbył się trzeci piknik rodzinny i po raz trzeci radni wsparli szkołę środkami 

finansowymi, za co bardzo serdecznie dziękuje. Pieniądze zostały wpłacone na radę rodziców 

(dowód wpłaty został przekazany Przewodniczącemu Rady), a za pozostałe środki zakupione 

zostały nagrody książkowe dla wyróżniających się uczniów.   

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej  

w Chmielniku w okresie od 21.05.2018 r. do 27 czerwca 2018 r. 
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3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Sławomira Wójcika – Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Chmielniku. 

  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVI/438/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Miasta i Gminy Chmielnik głosowało 12 radnych. 3 osoby WSTRZYMAŁY się od głosu. 

PRZECIW głosów nie było. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

b) oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Chmielniku 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVI/439/2018 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – 

finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Chmielniku głosowało 

15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) przyjęcie oraz przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Miasta i Gminy Chmielnik do zaopiniowania organowi regulacyjnemu 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Sławomira Wójcika – Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Chmielniku. 

 

Grzegorz Kwas – pracownik Zakładu Usług Komunalnych w Chmielniku poprosił  

o wniesienie poprawki w § 22 ust. 1 z „10 dni” na „3 dni”. 

 

Do wniesionej poprawki nie zgłoszono uwag. 

  

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  
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ZA podjęciem uchwały nr XLVI/440/2018 w sprawie przyjęcie oraz przekazania projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy 

Chmielnik do zaopiniowania organowi regulacyjnemu głosowało 15 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2018 – 2035 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVI/441/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2018 – 2035 głosowało 14 radnych. 1 osoba 

WSTRZYMAŁA się od głosu. PRZECIW głosów nie było. Uchwała została podjęta 

większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 

e) zmian budżetu na 2018 rok 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVI/442/2018 w sprawie zmian budżetu na 2018 rok głosowało 

13 radnych. 2 osoby WSTRZYMAŁY się od głosu. PRZECIW głosów nie było. Uchwała 

została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

w Kielcach 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Radny Grzegorz Wesołowski zapytał ile od początku tej kadencji było wzięte pożyczki, a ile 

kredytu? 

 

Irena Słomka odpowiedziała, że podpisana jest umowa na kredyt na kwotę 5,9 mln zł. Kredyt 

podzielony jest na trzy transze, w 2017 roku 2,1 mln zł (na spłatę zaciągniętych wcześniej 

kredytów), w tym roku będzie wzięte 2,6 mln zł. (też na spłatę zaciągniętych wcześniej 

kredytów) i 1,2 mln zł. na 2019 rok czyli w sumie 5,9 mln zł.  

 

Burmistrz powiedział, że najlepiej to widać na liczbach. Kwota długu na koniec 2015 r. 

wynosiła 26,853 mln zł., natomiast na koniec 2017 r. kwota długu wyniosła 26,033 mln zł.   
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Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVI/443/2018 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Kielcach głosowało 12 radnych. 3 osoby 

WSTRZYMAŁY się od głosu. PRZECIW głosów nie było. Uchwała została podjęta 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady i stanowi załącznik do protokołu. 

 

g) zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2017 rok 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że procedura głosowania uchwały absolutoryjnej jest 

taka, że zgodnie z art. 28a ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym „Uchwałę w sprawie 

absolutorium rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu 

rady gminy”. 

Radni otrzymali i zapoznali się z: 

- sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017 rok, 

- sprawozdaniami finansowymi, 

- informacją o stanie mienia komunalnego, 

- protokołem Komisji Rewizyjnej przy Radzie Miejskiej w Chmielniku z głosowania wniosku 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Chmielnik za 2017 rok,  

- wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 27 kwietnia 2018 roku 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Chmielnik za 2017 rok,  

- Uchwałą nr 2830/2018 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach z dnia 11 kwietnia 2018 roku w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania 

budżetu Miasta i Gminy Chmielnik za 2017 r., 

- Uchwałą Nr 2843/2018 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Kielcach z dnia 9 maja 2018 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Chmielniku w sprawie absolutorium. 

 

Burmistrz przedstawił w formie prezentacji multimedialnej sprawozdanie z wykonania 

budżetu za 2017 rok. 

 

Radna Ewa Kwiecień Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała Wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 27 kwietnia 2018 roku w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Chmielnik za 2017 rok. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na temat przedstawionego sprawozdania  

i absolutorium.  

 

W dyskusji nad sprawozdaniem nie zgłoszono więcej pytań i uwag. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań.  
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Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVI/444/2018 w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017 rok głosowało 12 radnych. 3 osoby 

WSTRZYMAŁY się od głosu. PRZECIW głosów nie było. Uchwała została podjęta 

większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 

h) udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Chmielnik absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2017 rok 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVI/445/2018 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta  

i Gminy Chmielnik absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok głosowało 12 

radnych. 3 osoby WSTRZYMAŁY się od głosu. PRZECIW głosów nie było. Uchwała 

została podjęta bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Burmistrz podziękował Radzie Miejskiej za udzielenie mu absolutorium. 

 

4. Interpelacje radnych 

 

Nie zgłoszono żadnych interpelacji. 

 

5. Sprawy różne 

 

Radny Grzegorz Wesołowski powiedział, że w związku z piknikiem rodzinnym, o którym 

była już wcześniej mowa chciałby przekazać swoją dietę czerwcową na rzecz rady rodziców 

Szkoły Podstawowej w Chmielniku. 

 

Irena Słomka powiedziała, że ponieważ jest już koniec miesiąca dieta zostanie przekazana na 

konto radnego - nie ma już możliwości przekazania przez Gminę tych środków, więc musi 

sam zrobić przelew ze swojego konta. 

 

6. Zakończenie obrad.         

 

Z powodu wyczerpania porządku XVLI sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady dokonał 

zamknięcia obrad dnia 27 czerwca 2018 roku. 

Sporządził: 

Adam Pietrzyk 

 

Tomasz Biernacki 


